
1 
 

Sportraad Zoersel 
Handelslei 167 
2980 Zoersel 
Tel. 03/298 07 27  
e-mail: sport@zoersel.be 
 

 
VERSLAG ALGEMENE VERGADERING SPORTRAAD 08.02.2022 
 
 

Aanwezig/Verontschuldigd : zie lijst onderaan 
 
1. Verslag sportraad 6 december 2021 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
Op de sportraad van oktober gaf Erik Breuls, bibliothecaris, een presentatie van het project 
‘KennisMakers’. Het project wil Zoerselaars laten kennis maken met elkaar, het dorp en het 
platteland. Lokale kennisdeling stimuleren en ondersteunen is het opzet. 
Hoe? Via lezingen, workshops, online filmpjes, sociale media, …  kunnen mensen, 
verenigingen en organisaties die leven en werken in Zoersel hun kennis, talent, ervaring of 
initiatief delen om anderen te informeren, helpen, inspireren en kennis met elkaar te laten 
maken. Winst voor verenigingen en organisaties? Zich in de kijker plaatsen en kennismaken 
met nieuwe media. 
Op maandagavond 7 maart komt een denkgroep samen om te komen tot een concrete 
invulling van het project. Vanuit iedere adviesraad is een afgevaardigde welkom. Als je wilt 
meedenken, dan kan je een mailtje sturen naar erik.breuls@zoersel.be. 
 
2. Kasverslag sportraad 2021 + besteding overschot coronafonds aan CO2-meters 
Alweer niet heel veel beweging in de sportraadkas in 2021:  
Beginsaldo op 1/1/2021                € 2.220,76   
Enige uitgaven = bankkosten  - € 43,08  
Inkomsten =  

- vaste toelage   + € 250 
- rest corona noodfonds + € 3.404,88 

Saldo op 31/12/2021  € 5.832,56(*) 
(*)€ 4.770,12 op zichtrekening en €1.062,44 op spaarrekening 
   
6 sportclubs gaven hun kosten door voor de aankoop van CO2-meters:  
KFC Halle, KFC Antonia, TC Den Otter, The Sky Is The Limit, KVC Zoersel, JC Fudoshin 
In totaal werden 28 meters aangekocht voor een totaalbedrag van € 1.988,75. De sportraad 
betaalt deze kosten integraal terug met de restmiddelen van het Vlaams coronanoodfonds. 
Als er nog verenigingen rekeningen hebben, mogen ze die nog doorgeven. 
 
We wilden met de middelen in kas ook onze verouderde sportraadbanner vernieuwen. Gerd 
(KFC Halle) heeft een eerste ontwerp gemaakt voor een 
sportraadlogo gemaakt. 
Feedback vanuit de groep:  

- Teveel kleuren, dit is vaak moeilijk om te drukken. 
- De olympische ringen, is dit geen beschermd beeld? 
- De kleuren van de olympische ringen zijn nogal flets 
- Het geheel in andere kleuren zetten, nu oogt het nogal 

schreeuwerig 
- Cultuurambtenaar van Zoersel Franky Michielsen is 

ook een artistiek talent. Misschien kan hij iets 
uittekenen? Het is leuker dat het vanuit de groep zelf 
komt. 

Besluit: het is nog helemaal niet wat het moet zijn. Gerd mag aan de slag met de feedback. 

 
eerste ontwerp logo sportraad 

mailto:sport@zoersel.be
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3. Aanvragen evenementenspeerpuntacties 

 
WTC De Doortrappers organiseert de jaarlijkse recreatieve veldtoertocht op 21/8/2022. 
Afstanden zijn 20-40-60 km met start en aankomst in de kantine van KFC Halle. Er is ook 
een wegrit de “Walter Van den Eynde Classic” van 70 km. Dit alles hopelijk zonder 
coronamaatregelen. Het nieuwe afdak daar zal sowieso goed kunnen dienen. 
Verwachte opkomst rond 600 à 650 deelnemers. 
 

➔ De sportraad adviseert deze aanvraag positief. 
 

KFC Antonia organiseert voor het eerst het Marcel Wilmssen tornooi op zondag 15/5/2022 
en vrijdag 20/5/2022 + zaterdag 21/5/2022. Het gekende tornooiformat wordt uitgebreid 
met senioren en over 2 weekends verspreid. 
Zo 15 mei: van U6 tot U13, incl. meisjes U11 en U13 
Vr 20 mei: van U15 tot U21, incl. dames jeugd U16 
Za 21 mei: competitie ‘senioren’ en fuif 
Opmerking: waarom geen damescompetitie? De mama’s spelen misschien ook wel eens 
graag een wedstrijdje tegen elkaar.  
Dit zit inderdaad niet in het tornooiprogramma, maar ieder jaar wordt er een 
vriendenwedstrijd tussen de mama’s en de kinderen opgezet. 
 

➔ De sportraad adviseert deze aanvraag positief. 
 
4. Advies: subsidies verenigingen 2022: opnieuw forfait of gewone puntentelling 
Afgelopen 2 jaar werden de werkingssubsidies voor de verenigingen noodgedwongen 
uitgekeerd per forfait en niet op basis van de effectieve werking. Dit omdat corona de 
normale werking danig in de war stuurde. 
Waar gaat de voorkeur van de clubs naar uit voor het lopende werkjaar 2021-2022? 
Iedereen is het erover eens dat de puntentelling de eerlijkste manier is bij een normaal 
jaarverloop. Maar gezien de huidige onzekere situatie en de basketbalcompetitie 
bijvoorbeeld toch weer werd onderbroken, is men toch voorstander om ook voor het lopende 
werkjaar nog één keer met een forfait te werken. 

 
➔ De sportraad adviseert het gemeentebestuur unaniem om de werkingssubsidies 

van het werkingsjaar 2021-2022 opnieuw per forfait uit te keren. 
 
5. Advies: afvalarme evenementen: gescheiden afvalinzameling 
Zie presentatie als bijlage. 
Eerder werd de uitleendienst al uitgebreid met herbruikbare bekers en een was-unit. 
Vanaf maart 2022 ben je als organisator van een evenement verplicht om je afvalinzameling 
in 2 stromen te scheiden: restafval en PMD+. 
Vanaf maart biedt de uitleendienst daarom bijkomende en andere sorteerbakken en 
containers aan. Bovendien zal je het aangeboden afval na het evenement betalen per 
gewicht. 
Vragen vanuit de groep: 
Vraag om de verschillende mogelijke bakken/containers visueel te maken.  
Bezorgdheid dat derden afval zullen dumpen in de containers na afloop evenement en 
vooraleer de technische dienst alles heeft opgehaald. 
Idee: kan er een cijferslot mee geleverd worden bij de grote containers, zodat de mensen 
van de technische dienst deze zelf kunnen losmaken bij afhaling. 

 
➔ De sportraad geeft positief advies over de voorgestelde extra materialen en 

tarieven maar vraagt om bij de gehuurde containers gratis een cijferslot aan te 
leveren. Zo kan men de gevulde container met een gerust hart achterlaten na 
afloop van het evenement.  
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6. Campagne om verenigingen te boosten in september 2022 
In 2021 zette de gemeentelijke dienst Vrije Tijd de succesvolle campagne #hapjehobby op. 
Deze wilde een boost geven aan de terugvallende ledenaantallen. Ook dit jaar willen we het 
verenigingsleven ruggensteun geven bij de start van het nieuwe seizoen. 
Vandaar de vraag : waar hebben verenigingen momenteel nood aan? Op welke manier 
pakken we dit best aan? 
Antwoorden en bedenkingen vanuit de groep: 

- Een coronavrij jaar aub! 
- #hapje hobby mag opnieuw, dit sloeg aan 
- Is september het beste moment om dit te doen? Bij de balsporten moeten 

bijvoorbeeld in mei al de het aantal ploegen voor de competities doorgeven worden. 
En bijv. tennissen, wandelen en fietsen kennen hun piek in de zomer. 

- De angst voor ledenuitval lijkt momenteel niet meer zo erg te leven. 
 
Voor het idee om een verenigingengids uit te geven, werd geen geld voorzien in het 
aangepaste meerjarenplan. Wel zou dit digitaal nog kunnen. 
Opmerking Kris (TC Den Otter): is een permanent raadpleegbaar overzicht van alle clubs 
niet nuttiger? Dat brengt ons bij de online verenigingenpagina. Momenteel geeft die 20 van 
de 33 erkende clubs weer. Doen de 13 overige de moeite om zich hier ook kenbaar te 
maken aub? Onderaan de pagina via ‘mijn vereniging hier toevoegen’ vind je een 
handleiding hoe dat moet. 
 
Er komen later dit jaar in iedere deelgemeente LCD schermen. Locaties zullen zijn: t.h.v. 
Liersebaan, dorpsplein Zoersel, t.h.v. Driesheide. 50% van de zendtijd gaat naar 
commerciële handelaars. De gemeente krijgt ook 50 % van de zendtijd. Het zou leuk zijn dat 
ook verenigingen hier tijd kunnen krijgen. Dat is alvast het opzet. 
De praktische aanpak: ‘welke vereniging wanneer?’, zal de dienst communicatie verder 
uitwerken. 
 
7. Buitensport: subsidieaanvraag coronaherstelfonds voor een overdekte polyvalente 

ruimte in de Achterstraat + fietsteller mountainbikeroute 
‘Buurtpaviljoen’ 
Opzet = een open paviljoen, tussen Joeniz en Arena om droog te kunnen buitensporten en 
dat bij uitbreiding ook andere sociale functies kan opnemen. Daarrond zouden we graag 
enkele beweegtoestellen opstellen. 
Na de kritische feedback van de Kwaliteitskamer in december wordt het ontwerp 
‘Buurtpaviljoen’ momenteel nog wat bijgesteld. Tegen eind deze maand moet het finale 
dossier binnen. In mei zullen we pas weten of we zo’n 60.000 euro hebben binnengehaald of 
niet. 
Vraag: wat vinden jullie belangrijke eigenschappen aan zo’n afdak? 
Ilse (TSITL) zou het toilet behouden, om te voorkomen dat gebruikers hun infrastructuur 
komen bevuilen/afbreken. 
Kris (TC Den Otter) raadt aan om camerabewaking voorzien. 
Op een van de komende gemeenteraden staat een regelement ter goedkeuring van het 
inzetten van mobiele camera’s. 
 
De bevindingen van Amigos en TSITL zijn dat de rust nog niet is teruggekeerd op de site 
rond skateterrein Turtle Yard. 
Bij TSITL komen ze nog regelmatig zaken afbreken in de toiletten 
Aan de inkom van de Arena, zijn hangjongeren die de toegang versperren een vaak 
voorkomend verschijnsel. De luifel voor hun deur is aantrekkelijker voor de jeugd dan de 
schuilhut die daarvoor bedoeld werd. 
 
  

https://www.zoersel.be/vrije-tijd/verenigingen/zoek-een-vereniging
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‘Win een fietsteller voor je vaste mountainbikeroute’ 
We dingen mee bij Sport Vlaanderen om een fietsteller voor onze vaste mountainbikeroute te 
winnen.  
Het zou leuk zijn om de populariteit van dit vast parcours eens in cijfers te kunnen vatten. 
Voorts is het de bedoeling om de teller nadien ook elders in te zetten: veldtoertochten, 
toeristische fietslussen, fietsknooppunten, trage wegen, fietsstraten, … 
Idee vanuit de groep: 
Fietsteller ook gebruiken aan de scholen? Binnenkort wordt het buck-e-systeem uitgerold: 
als kinderen met de fiets naar school komen, kunnen ze punten op hun token sparen, die 
nadien inwisselbaar bij de middenstand. Andere gemeenten werken hier al mee, bijvoorbeeld 
Bonheiden. 
Opmerking Els: lagere schoolkinderen zijn natuurlijk afhankelijk van mobiliteitskeuze van 
ouders. Hopelijk zullen de ouders dan ook het plezier van het spaarsysteem inzien en hun 
gedrag wijzigen. 
Opmerking Kris (TC Den Otter): het zou leuk zijn als er meer mensen de fiets nemen om 
naar de sportclub te rijden. Iets om over na te denken! 
Ivo (AC Dal) ziet gelijkenissen met de jaarlijkse fietsbarometer van Antwerpen. 
 
8. Stand van zaken dossier intergemeentelijk zwembad 
De haalbaarheidsstudie door Sweco is begin november opgestart. Vorige week was er een 
tweede terugkoppelingsmoment naar de gemeenten Zoersel, Schilde, Zandhoven en Ranst.  
Voor 5 vooropgestelde locaties werd een Swot-analyse uitgevoerd: 
Moervelden te Ranst 
Site achter Hubo te Schilde 
Site Reva Pulderbos  
Site KFCE te Zoersel 
Kapelstraat te Zoersel 
De studie wordt momenteel 2 maanden bevroren om eerst van de 4 deelnemende 
gemeenten antwoorden te krijgen op volgende 4 vragen: 

- Financiële bereidheid? 
- Voorkeurlocatie o.b.v. de Swot-analyse? 
- Wat voor zwembad? Eenvoudig zwembad of recreatief bad o.b.v. de Sweco-info? 
- Opdrachtvorm DB(FMO)? Komt neer op: exploitatie in eigen handen of uitbesteed? 

Ook wordt de piste onderzocht om onze scholen in Lille te gaan laten zwemmen. Zij bouwen 
momenteel een nieuw zwembad dat in 2024 zou openen. 
 
9. Sportnieuws van bovenaf  

- Clubgrade – zie ook mail als bijlage 
Clubgrade biedt een intensief traject aan sportclubondersteuning om uw 
bestuurskracht, groepsgevoel, clubidentiteit te versterken. Ze gaan aan de 
slag met uw concrete vraag of probleem. Ze betrekken niet enkel het bestuur, 
maar ook leden, ouders, trainers, vrijwilligers, jeugd. 
Als we met 3 clubs zouden instappen, brengt dit de prijs per club naar 500 
euro. 
AC Dal heeft al ingetekend om hier in het najaar mee te starten. Laat het dus 
zeker weten aan Nele als jullie ook willen intekenen. Dan regelen we de 
inschrijving samen. 

- Sportspurt 
Met Sportspurt wil Vlaanderen fors inzetten op sportinfrastructuur (185 miljoen 
euro). Je kan instappen in verschillende groepsaankopen, voornamelijk voor 
buitensportinfrastructuur. Neem zeker eens een kijkje of er iets interessants 
tussenstaat voor jouw club. Laat het weten als de gemeente iets kan 
betekenen. 

- Start2Coach 
Sport Vlaanderen stelt voor: Start 2 Coach is een nieuwe toegankelijke 
opleiding om u als (ongediplomeerde) trainer sterker te maken (menselijk en 

https://www.vlaamsesportfederatie.be/clubgrade
https://www.sport.vlaanderen/lokale-besturen/ondersteuning/sportspurt-vlaanderen/
https://www.sport.vlaanderen/trainers-en-sportbegeleiders/start-2-coach/
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motiverend). De opleiding duurt 15 uur, deels theorie, deels praktijk. Binnen 
de opleiding initiator, vervangt deze de module ‘algemeen gedeelte’. 

- Statuut verenigingswerk 
Het was even wachten, maar ze is er: de nieuwe regeling verenigingswerk. 
Het is een aanpassing van de bestaande regeling binnen artikel 17, beter 
gekend als 'de 25-dagenregel'. Die regeling wordt uitgebreid zodat de 
activiteiten die vroeger onder verenigingswerk vielen, nu ook mogelijk zijn in 
dit systeem. 
Voor de sportsector kunnen 450 uren/jaar gepresteerd worden, met een 
plafond van 150 uren per kwartaal (3e kwartaal maximaal 285 uren) 
Vanaf maart kunnen de uren die in 2022 gepresteerd werden online 
doorgegeven worden. Alle juiste info komt u te weten op de webinar op 
23/2/2022, ook uitgesteld bekijken is mogelijk: webinar 23/2/2022 

- Al een tijdje: nieuwe vzw-wetgeving 
Tegen 2024 moeten alle vzw’s hun statuten hebben opgemaakt volgens de 
nieuwe wetgeving. Om de Zoerselse vzw’s hierin te begeleiden, is het idee 
ontstaan om dit jaar een infoavond naar Zoersel te halen om gratis aan te 
bieden aan onze clubs. Goed idee? Ja, de aanwezige vzw’s kunnen dit zeker 
appreciëren. 
 

10. Planning activiteiten 
- Start 2 Run van 0 naar 5 km in 12 weken; start op 14/2/2022, zie ook flyer als 

bijlage. Een fijne samenwerking met gemeente Malle en AC Dal. 
- 10.000 stappen: in 2021 werd deze campagne afgetrapt. Heel veel dank aan 

de Natuurvrienden om rond de jaarwisseling 4 10.000 stappen routes af te 
pijlen en onderhouden in het kader van de challenge: ‘met Zoersel de wereld 
rond’. In 2022 worden er enkele permanente beweegroutes opgezet. In maart 
komt daarvoor een werkgroepje bijeen, waarvoor vanuit de sportraad Karen, 
Bart en Marc een uitnodiging mogen verwachten. 

- Seniorensportdag: dinsdag 10/5/2022 in en rond de Kapel. Trouwe mede- 
organisatoren waren in het verleden steeds: WTC De Doortrappers, Sint-
Huybrechtsgilde, De Halse Volksvrienden en Danco Movado die dit jaar zelfs 
3 lesgevers engageren. Voorlopig stelde geen andere clubs zich kandidaat 
om mee te werken, maar dat mag nog altijd. 

- Sportkampioenenviering: vrijdag 20/5/2022, locatie? KFC Antonia kan niet 
want die hebben tornooi. De vraag wordt gesteld aan KFC Eendracht Zoersel.  

- EuroZoersel wordt wegens de pandemie uitgesteld naar 2023. 
 
 
11. Varia 

- As. zaterdag, 12 februari vindt de 6 uren van Halle plaats. Iedereen welkom 
om te komen supporteren. Als ploegje kan je je nog inschrijven. 

- As. zondag 13 februari kan u deelnemen aan de Valentijnswandeling van het 
Land van Playsantiën. Voor 6 euro kan u een leuke wandeling doen van 8 km 
met heel wat proevertjes onderweg. 

- Volgend jaar bestaan de Natuurvrienden Zoersel 40 jaar. De club willen 
zichzelf met hun 13 organisaties/jaar, 9 coronawandelingen, 4 10.000stappen 
wandelingen, deelname aan de trail van de Kempen, de 
mindervalidensportdag in Zandhoven, de wekelijkse dinsdagwandelingen (ook 
voor niet-leden) graag voordragen om de titel Sportclub van het Jaar in de 
wacht te slepen. De club telt momenteel 555 leden.  

- Patrik (Amigos) kondigt aan dat de Vlaamse eindrondes U19 plaatsvinden in 
de Arena op 14&15 mei 2022.  

- Patrik en Hugo (Badmintonclub Zoersel) vragen zich af: hoe zit het met de 
nieuwe vrijdagavondgebruiker van sporthal Beuk&Noot: Futsall Academy 
Antwerp? Zij houden zich niet aan de huis- en coronaregels 
(materiaalberging, verbod op publiek, …) Zijn zij nog langer welkom? Ze 

https://www.vlaamsesportfederatie.be/bijscholingen-begeleiding/het-statuut-verenigingswerk-hoe-zit-dat-nu#no-back
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krijgen na meermaals telefonische aanmaningen nog een laatste kans: Nele 
gaat eind deze maand ter plaatse en wijst hen op alle afspraken. 

- Els (Handbalclub Zoersel). Een bankrekening openen voor de club lijkt 
onmogelijk. Er worden torenhoge kosten aangerekend en/of de verplichting 
opgelegd om uw persoonlijke rekeningen ook naar die bank over te zetten. 
Heeft iemand hier ervaring mee of oplossingen? René H. laat Els nog iets 
weten na elders zijn licht op te steken. 

- Ilse (TSITL): de buitenverlichting aan de achterzijde van de Zoest is stuk. Kan 
de gemeente dat oplossen aub? Dit werd reeds eerder gemeld. 

- Alain (KFC Antonia) informeert of er al afspraken kwamen over de mobiliteit 
op de parking op de site in de Bethaniëlei. Dit staat volgende week op het 
college. 

- De afsluiting rond het nieuwe terrein staat er sinds gisteren! 
- Op 24-25-26 juni viert TC Den Otter hun 50-jarig bestaan. 
- LRV Sint-Elisabeth Zoersel bestaat dit jaar 75 jaar. 
- Robert (NVZ): nu domein De Welvaert aangekocht werd door de gemeente, 

kan dit gebruikt worden als rustpost op een wandeling? We vragen het na. 
 
 

De volgende sportraad vindt plaats op woensdag 20 april 2022. 
Zaalverdeling: 19 uur 

Sportraad: 20 uur 
De locatie wordt nog nader bepaald. 
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aanwezig:  
René Heye   voorzitter  
Olivier Rul   schepen 
Ilse Geys   The Sky Is The Limit 
Petra Senecaut  The Sky Is The Limit 
Els Opdenbergh  Handbalclub Zoersel 
Michel Pauwels  JC Fudoshin 
Laurijssen Patrik  VOC Amigos 
Gerd Van Keer  Omnisport Zoersel 
Raymond Vd Branden BC Zoersel 
Hugo De Feyter  BC Zoersel 
Luc Joris   Tripple Bikers 
Vera Van Keer  LRV Zoersel 
Achille Plové   WTC De Doortrappers 
Robert Bosmans  WSV Natuurvrienden Zoersel 
Kris Vermuyten  TC Den Otter 
Alain Schaffers  KFC Antonia 
Frank Van den Bergh  Ikioi Dojo 
Willy De Peuter  Ikioi Dojo 
Marc van Overveld  peter mountainbikeroute 
Annemie Pemen  WTC De trappers 
Anne Peetermans  Danco Movado 
Ivo Jennekens  AC Dal 
Francis Peeters  AC Dal 
René Keysers   penningmeester, TTC Sint-Antonius Zoersel 
Marc Goeman   TC Kievit 2020 
Nele Verhoeven  sportfunctionaris 
 
verontschuldigd:  
Tom Volders   TC Ten Otter 
Luc Kennis   gemeenteraadslid (KWB Fietsers) 
Stijn Verhaegen  VC Zoersel 
Karen Abelshausen  Pliés & Squats 
Roger Van de Velde   Danzoe 
Greet Wauters  sportleerkracht Beuk & Noot 
Cyriel Van den Bulck   WTC De Windklievers 
Rudy Broeckaert  KFCE Zoersel 
Sven Lauryssen  KFCE Zoersel 
Paul Van Wesenbeeck gemeenteraadslid (KFC Halle) 
Jindra Storms   Kick- en Thaiboxclub Sukhothai Gym 
Kitty Busschodts  gemeenteraadslid (BBC Floorcouture Zoersel) 
Jos Van Geyte  Omnisport 
Jonas Wittockx  De Sleepers 
Gib Pemen   De Sleepers 
Gerd Van Rooy  KFC Sint-Martinus Halle 
 
 
 


